
Protokół Nr 28/23
Z posiedzenia Komisji Planu Budżetu i Finansów

z dnia 30 czerwca 2023 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 30 czerwca 2023 r. o godz. 800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 30 czerwca 2023 r. o godz. 832

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radny Marek Zubrzyński,
2. Radna Jolanta Beata Bagińska,
3. Radna Małgorzata Klucznik,
4. Radny Józef Masianis,
5. Radny Arkadiusz Marek Suszyński.

Radni nieobecni:
1. Radna Jolanta Piktel – Dabulis
2. Radny Tomasz Korzeniecki,
3. Radny Marian Auron,
4. Radny Bogusław Sojko,

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pani Bożena Renata Miszkiel  – Skarbnik Miasta,

2. Pani Dominika Sidor                         – Kierownik RPG,

Do pkt 1.

Posiedzenie  Komisji  otworzył  i  jemu  przewodniczył  Pan  Marek  Zubrzyński
-Przewodniczący Komisji Planu Budżetu i Finansów.  Powitał Radnych oraz zaproszonych
gości. 

Do pkt 2. 

Radny  Pan Marek  Zubrzyński – Przewodniczący  Komisji  Planu  Budżetu  i  Finansów,
przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Poinformował, że wpłynęło rozszerzenie do
porządku posiedzenia o punkt:

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  miejsca  pamięci  wraz  z
autopoprawką.  –  uchwała  wpłynęła  na  7  dni  przed   planowaną  sesją  wiec  wchodzi  z
automatu. Ustala się jako 10 punkt.



W trakcie wyszła Radna Małgorzata |Klucznik. 

Głosowanie nad porządkiem posiedzenia

Głosowało: 4 radnych
Za: 4 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  Burmistrzowi  Miasta  Sejny
wotum zaufania.

4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta
Sejny za 2022 rok.

5. Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  absolutorium  Burmistrzowi  Miasta
Sejny.

6. Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  powołania  zespołu  opiniującego  zgłoszonych
kandydatów na ławników.

7. Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta  Wojewódzkiego
Policji informacji o kandydatach na ławników.

8. Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia
Statutu Miasta Sejny.       

9. Zaopiniowanie uchwały w sprawie Statutu Żłobka Miejskiego w Sejnach.
10. Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  miejsca  pamięci  wraz  z

autopoprawką.
11. Wolne wnioski i zapytania.
12. Zakończenie posiedzenia.

               
Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi
Miasta Sejny wotum zaufania. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – przedstawiła i omówiła
kwestie  formalne  przy  podejmowania  tej  uchwały.  Przypomniała,  że  potrzebne  jest  tu  w
głosowaniu bezwzględna większość ustawowego składu Rady Miasta. 



Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński – zwrócił się z pytaniem czy została
wczoraj podpisana umowa ?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – nadzwyczajna sesja była po to by wyłonić
wykonawcę. Wczoraj byli wykonawcy dostarczyli drafty potwierdzeń bankowych. Udało się
w terminie wyłonić wykonawcę. Od przyszłego tygodnia uda się już rozpocząć prace.  W
szkole przy ul. Wojska Polskiego będzie wymiana grzejników w obu szkołach będą robione
windy. W szkole przy ul. Wojska Polskiego sala gimnastyczna będzie oddzielona od budynku
by było można wynajmować oddzielnie pomieszczenie. 

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – sesja była potrzebna
do zmian w budżecie. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – bez kwoty w budżecie nie moglibyśmy
wyłonić wykonawcy.

Dołączyła Radna Małgorzata Klucznik. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 2 radnych,
Przeciw: 1
Wstrzymało się od głosu: 2

Radni  większością  głosów  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie
udzielenia Burmistrzowi Miasta Sejny wotum zaufania.

Do pkt 4. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
sprawozdania finansowego Miasta Sejny za 2022 rok.

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta – omówiła  sprawozdanie finansowe Miasta
Sejny za 2022 rok. Plan dochodów jak uchwalaliśmy był 36.019.857,99 PLN po dokonanych
zmianach  wynosi  39.531.100,04  PLN.  Wykonanie  wydatków  42.790.263,66  PLN  po
dokonanych zmianach wynosi 47.915.381,40 PLN. W naszym przypadku dochody z PIT w
tym roku były niższe związane jest to z innym opodatkowaniem przedsiębiorców jest to około



500 tysięcy złotych mniej do poprzedniego roku. Subwencja wzrosła minimalnie co wiązało
się  z  podwyżkami  u  nauczyciele.  Dotacje  celowe  nam  spadły,  zabrano  obsługę
500+.największe  wydatki  ponosimy  na  oświatę  25%,  później  na  MOPS,  później  na
administrację. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia
sprawozdania finansowego Miasta Sejny za 2022 rok.

Do pkt 5. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium
Burmistrzowi Miasta Sejny.

Brak pytań i uwag do w/w omówionego projektu uchwały. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 2 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 3

Radni  większością głosów pozytywnie zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Miasta Sejny.

Do pkt 6. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  powołania  zespołu
opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  omówiła  i  przedstawiła
projekt uchwały oraz procedury wyboru ławników. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych,



Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu:0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie powołania zespołu
opiniującego zgłoszonych kandydatów na ławników.

Do pkt 7. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od
Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zasięgnięcia  od
Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.

Do pkt 8. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w
sprawie  uchwalenia  Statutu  Miasta  Sejny.  Na  posiedzeniu  komisji  poprosiliśmy  o
sprawdzenie  czy  nie  powinna  być  też  tu  wpisana  Spółdzielnia  Socjalna  i  to  zostało
wyjaśnione.  

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta - omówiła i przedstawiła projekt
uchwały. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę
w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Sejny.       



Do pkt 9. 

Przewodniczący  Komisji  –  Pan  Marek  Zubrzyński –  przeszedł  do  kolejnego  punktu
posiedzenia,  którym  jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  Statutu  Żłobka
Miejskiego w Sejnach.

Pani Maria Czokajło – Dyrektor Żłobka – omówiła i przedstawiła projekt uchwały.

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  Statutu  Żłobka
Miejskiego w Sejnach.

Do pkt 10. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie ustanowienia
miejsca pamięci wraz z autopoprawką.

Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta - omówiła i przedstawiła projekt
uchwały. Odczytała treść wniosku złożonego przez Związek Piłsudczyków.

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw: 0
Wstrzymało się od głosu: 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie ustanowienia miejsca
pamięci wraz z autopoprawką.

Do pkt 11. 

Przewodniczący Komisji –  Pan Marek Zubrzyński – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym są wolne wnioski i zapytania. 

Do pkt 12. 



Po wyczerpaniu tematów Przewodniczący Komisji – Pan Marek Zubrzyński – zamknął
posiedzenie Komisji Planu Budżetu i Finansów.

Przewodniczący Komisji

  /-/ Marek Zubrzyński

Protokołowała:
Karina Palewicz


